
Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 

Beste inwoner, 
De kermissen in Kortemark zijn alweer 
achter de rug. De scholen zijn al terug 
bijna twee maanden van start en het 
wordt al vroeger donker. 

Daarom vragen wij ook extra aandacht 
om voorzichtiger te zijn aan de scholen. 
In dit blad kunt u zien dat we de fiets-
straten nog eens extra in de kijker zet-
ten. Het is namelijk heel belangrijk om 
in die zone maar 30 te rijden en altijd 
achter de fietsers te blijven. 

Verder nog enkele puntjes die ons ge-
meenteraadslid Veerle Vanslembrouck 
heeft aangekaart op de gemeente-
raad. Ook brengt onze voorzitter van 
Jong N-VA Kortemark zijn kijk op de 
gang van zaken en een samenvatting 
van een gemeenteraad die hij heeft 
meegevolgd. Onze jongerenafdeling 
en onze afdeling werken verder om 
onze gemeente beter te maken en u te 
helpen. 

Heeft u na het lezen van ons blad 
zin om zelf aan de slag te gaan in de 
politiek? Dan mag u mij of iemand van 
onze fractieleden altijd contacteren. Wij 
zullen tijd vrijmaken om eens lang te 
komen. 

Graag nodigen we u al uit voor ons 
volgend eetfestijn dat plaatsvindt 
op 23 september 2023. En onze 
kaarting op 10 maart 2023. 

Hou het alvast zo veilig mogelijk in deze 
donkere dagen.

Met Vlaamse groeten 

Wim De Coninck 
Voorzitter  
N-VA Kortemark

Hondenweide: het blijft verdacht stil
Een jaar geleden vroeg ons gemeenteraadslid Veerle Vanslembrouck of er in  
Kortemark plaats was voor een hondenloopweide en stelde voor of dit aan onze 
mooie Krekemeersen kon. Deze zou centraal liggen en perfect toegankelijk zijn 
voor iedereen.

Men was daarmee bezig, vernam 
Veerle, maar de hele proce-
dure zou heel wat tijd in beslag 
nemen. Vooral wat locatie en 
wetgeving betreft.

We deden ons voorstel in mei 
2021. Bijna exact een jaar later 
polste Veerle naar de vooruit-
gang. Het antwoord was op-
nieuw: “We zijn daarmee bezig”. 
De locatie zou ergens in de 
deelgemeente Zarren komen.

Tot op heden blijft het stil. We 
kijken met N-VA Kortemark 
hoopvol uit naar het waar 
en wanneer.

Veerle Vanslembrouck
Gemeenteraadslid

Ons nieuw bestuur
Onder vlnr.: 
Sander Loones afdelingspeter,  
Franky Vanhoutte, Veerle Vanslembrouck 
(ondervoorzitter en gemeenteraadslid)  
en Kyle Bernaert. 

Boven: 
Wim De Coninck (afdelingsvoorzitter), Brecht 
Depuis, Carine Lingy en Shaneequa Devreker. 

Helemaal achteraan:  
Jurgen van Lerberghe.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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De Koutermolen verkommert 
voort: gemeente voorzag  
geen geld
Recent vroegen we aan de meerderheid hoe het zit met de Kou-
termolen. Deze werd aangekocht door de gemeente en zoals 
vele Kortemarknaren ergert N-VA Kortemark zich eraan dat 
hij gewoon staat te verkommeren.

Op de gemeenteraad vroeg Veerle Vanslembrouck hoe de reno-
vatie zal gebeuren. Tot haar grote ontgoocheling moest ze horen 
dat dat niet meer voor deze legistratuur zal zijn. Reden: de reno-
vatie werd geschorst vanaf 10 december 2020 en dat de Vlaamse 
regering eerst de wachtlijst wil wegwerken.

Wel is het zo dat de premies via een gewone procedure (voor 
onderhoud) verhoogd worden van 25.000 naar 2.500.000 euro, 
waardoor sommige restauraties mogelijk blijven. Dat betekent 
dat dure restauraties dus zoveel mogelijk moeten vermeden 
worden en beter onderhoud nodig zal zijn, wat uiteraard niet 
verkeerd is.

Niettemin zal de renovatie van de Koutermolen niet meer voor 
deze legislatuur zijn. De reden daarvoor is dat men in het meer-
jarenplan geen budget heeft voorzien. Met andere woorden: de 
meerderheid heeft geen rekening gehouden met de Koutermolen.

Nu belooft de meerderheid daar de volgende legistratuur wel 
rekening mee te houden en de renovatie in te plannen. Eigenlijk 

komt het er gewoon op neer dat de 
Koutermolen staat te verkommeren 
omdat het budget niet werd ingepland. 
Spijtig voor een molengemeente.

Veerle Vanslembrouck
Gemeenteraadslid

Provincie dumpt mislukt fietspad bij de gemeenten
Dit ging vooraf
Het nieuwe fietspad in de Koekelarestraat vertoont technische gebreken en was aanleiding tot een rechtszaak tussen de provincie 
en de aannemer. De afwikkeling dreigde een strop te worden voor de betrokken gemeenten, waaronder ook Kortemark. Die zouden 
achterblijven met een slecht afgewerkt fietspad en dreigden op te draaien voor de gevolgen. Plots werd beslist toch de oplevering te 
doen van dit fietspad. Op de gemeenteraad polste Veerle Vanslembrouck of de meerderheid daarvan op de hoogte was. Tot haar grote 
verbazing wist ze dat niet!

“Het is echt erg dat een betrokken gemeente hiervan niet op de 
hoogte was en mogelijk zo een vergiftig geschenk kreeg. We werden 
met N-VA Kortemark bedankt voor de melding, hetgeen de meer-
derheid wist te waarderen.” Men had slecht een paar dagen meer 
voor dit op tafel lag in de provincie. Provincieraadsleden van de 
N-VA zorgden ervoor dat het punt werd verdaagd tot er een oplos-
sing kwam alvorens werd overgegaan tot de dading van dit fietspad.

Op de provincieraad van september bereikten Koekelare, Korte-
mark en de provincie een overeenkomst. De provincie paste de 
samenwerkingsovereenkomst met Koekelare en Kortemark aan. Die 
aanpassing houdt in dat indien na hydrofering zou blijken dat er nog 
problemen zouden zijn aan het fietspad deze extra kosten voor de 
provincie zullen zijn en niet voor de gemeente.

Veerle Vanslembrouck, Gemeenteraadslid

kortemark@n-va.be
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Torhoutstraat opnieuw open
Na meer dan acht maanden zal de Torhoutstraat in oktober opnieuw open gaan aan de zijde van Kortemark. Er is een mooi fietspad 
voorzien met een veilige afstand van de rijbaan. Wij van N-VA Kortemark en de provincieraadsleden van N-VA West-Vlaanderen 
zijn blij dat een van de slechtste fietspaden van West -Vlaanderen in orde is gekomen!

Lichterveldestraat in Kortemark krijgt volledige make-over!
Op donderdag 20 september 2022 keurde de provincie West-
Vlaanderen het bestek en de gunningswijze goed voor nieuwe 
fietsinfrastructuur in de Lichterveldestraat in Kortemark. 

Provincieraadslid Luc Coupillie (N-VA) en gemeenteraadslid 
Veerle Vanslembrouck (N-VA) reageren tevreden: “Fluvius, 
Aquafin, de provincie West-Vlaanderen en de gemeente  
Kortemark maken samen 4,1 miljoen euro vrij voor dit project. 
Dankzij nieuwe fietssuggestiestroken en nieuwe enkelrichtings-
fietspaden kunnen fietsers straks veilig de verbinding maken 
tussen de Markt en de Staatsbaan.”

Fietstraject van 1,5 km

De heraanleg van de Lichterveldestraat is een belangrijk project 
voor de gemeente Kortemark. “Naast een gescheiden riole-
ringsstelsel en de heraanleg van het wegdek worden fietssug-
gestiestroken voorzien in het gedeelte vanaf de Markt tot aan 
de Kasteelbeek. In de zone tussen de Lichterveldestraat en de 
Staatsbaan komen er enkelrichtingsfietspaden in asfalt met 
een breedte van 1,75 meter. De volledige lengte van het traject 
bedraagt 1,5 kilometer. De werkzaamheden nemen in totaal 220 
werkdagen in beslag”, weet provincieraadslid Luc Coupillie.

38 nieuwe bomen en 600 hagen

Afhankelijk van de beschikbare ruimte worden er parkeerstro-
ken voorzien tussen het nieuwe fietspad en de rijweg. “Een goede 
zaak”, stelt raadslid Veerle Vanslembrouck van N-VA Korte-
mark. “Op die manier verhoogt de veiligheid van de fietsers in 
de Lichterveldestraat. Op de kruispunten met de Tuinwijk, de 

Vijfhoekstraat en de Spanjaardstraat komen er veilige oversteek-
plaatsen voor de voetgangers en wordt rekening gehouden met 
blinden en slechtzienden. Tenslotte worden er ook 38 nieuwe 
bomen en 600 hagen aangeplant.”

Luc Coupillie, 
Provincieraadslid West-Vlaanderen
luc.coupillie@n-va.be

Veerle Vanslembrouck
Gemeenteraadslid
veerle.vanslembrouck@n-va.be

Ben Glorieux
Fractiemedewerker N-VA West-Vlaanderen
ben.glorieux@n-va.be

Vlnr. provincieraadslid Wim Aernoudt, gemeenteraadslid Veerle 
Vanslembrouck, afdelingsvoorzitter Wim De Coninck, voorzitter N-VA 
Kortemark en provincieraadslid Luc Coupillie
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ANALYSE
Democratie staat 
op een laag pitje 
in Kortemark 
De gemeenteraad zou hét voorbeeld 
van lokale democratie moeten zijn. 
Of dat ook in Kortemark het geval is, 
zal hieronder blijken. Kyle Bernaert, 
voorzitter van Jong N-VA Kortemark, 
maakte een kritische analyse van de 
gemeenteraad in onze gemeente.

Oppositie staat buitenspel

Met een meerderheid van 18 op 23 
zetels, verdeeld tussen Open Vld en 
CD&V, valt er doorgaans erg weinig in 
te brengen tegen de beslissingen van 
de burgemeester en haar schepenen. 
Dat was opnieuw het geval tijdens de 
gemeenteraad over het meerjarenplan. 
Het helpt ook niet echt dat de opposi-
tieleden ideologisch lijnrecht tegenover 
elkaar staan; rechtse Vlaams-natio-
nalisten (N-VA en een onafhankelijk 
raadslid) tegenover linkse burgerpar-
tijen (Content, Eerlijk & Bezorgd).

Kortom, ondanks het feit dat de ge-
meenteraad in principe deel uitmaakt 
van het gemeentebestuur, heeft hij in 
Kortemark slechts een zeer beperkte 
macht in vergelijking met het college 
van burgemeester en schepenen. De 
raad kan hier dus eerder beschouwd 
worden als een democratisch toneelstuk 
waar de oppositie en overige raadsleden 

van de meerderheid de beslissingen van 
het schepencollege kunnen aanhoren 
en beoordelen, maar waarbij een nega-
tief oordeel van de oppositie vaker dan 
niet in dovemansoren valt.

Kippen zonder kop

Vele aanwezigen wensten echter wel-
licht dat ze dovemansoren hadden 
gehad, want de raadsleden die aan bod 
kwamen, praatten veelal als kippen 
zonder kop. Bepaalde oppositieleden 
stelden namelijk voortdurend vragen, 
veelal gevoed vanuit populistische 
denkpatronen die men rechtstreeks uit 
de antwoordensectie van een HLN-
artikel op Facebook had kunnen halen. 
“Ik ga geen boom mogen kappen, maar 
vrienden van de milieuraad wel.”. 
Dat leidde tot de nodige frustraties 
en discussies. Hierdoor ging ogen-
schijnlijk veel tijd verloren en sleepte 
de gemeenteraad erg lang aan. Geluk-
kig modereerde de voorzitter van de 
gemeenteraad om onnodig gekibbel 
te onderbreken of mensen het woord 
te ontnemen die dat niet gevraagd of 
gekregen hadden.

Burgemeester als MVP (most valuable 

player)

Bovendien wist de meerderheid deze 
vragen louter te pareren door enkele 
van hun sterspelers in te schakelen: de 
burgemeester en een tweetal schepenen, 
waarvan een van deze twee overigens 
de ex-burgemeester is. De overige 
raadsleden van de meerderheid zaten 
erbij en keken ernaar. Een kritische 
burger zou zich de vraag kunnen stellen 

waarom er nood is aan zoveel gemeen-
teraadsleden als er zo weinig animo te 
vinden valt bij velen onder hen. De stel-
ling dat vele raadsleden, met name die 
van de meerderheid, louter fungeren 
als ja- knikkende stemmachines, is hier 
dan ook zeker op zijn plaats.

Conclusie

Als deze gemeenteraad één 
iets bewees, dan is het dat het demo-
cratische gehalte binnen het gemeente-
bestuur op een eerder laag pitje staat. 
Daarnaast was het ook opvallend dat, 
ondanks er 23 raadsleden zijn, louter de 
‘grote namen’, de voorzitter en enkele 
oppositieleden aan het woord kwamen.

Kyle Bernaert
Voorzitter Jong N-VA Kortemark

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat er-
mee gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden 
staan om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in 
eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen 
kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen.  
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare  
minderheid terzijde kan schuiven.
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Belevingsmuseum 1302 in Kortrijk opent de deuren

Op zondag 10 juli vond de officiële opening plaats van 
het belevingsmuseum Kortrijk 1302, de nieuwe museale 
bestemming van de Onze-Lieve-Vrouwekerk in Kortrijk. 
“Het is geen klassieke opstelling, maar wel een virtuele en 
multimediale beleving. De kers op de taart is de echte kist 
van Oxford, waarop taferelen van de Guldensporenslag 
zijn afgebeeld. De kist komt één jaar in bruikleen over van 
het New College in Oxford en is zo na 720 jaar eindelijk 
terug thuis”, stelt Ronse. Het nieuwe belevingsmuseum is 
elke dag open van 10 tot 17 uur en is gratis toegankelijk. 
Meer info vind je op www.kortrijk1302.be.

Axel Ronse, 
Vlaams volksvertegenwoordiger

West-Vlaanderen meest getroffen provincie door 
transmigranten

In 2021 werden er in België in totaal 3.458 transmigranten 
onderschept. Meer dan de helft daarvan werd aangetroffen 
in West-Vlaanderen en meer dan een derde werd opgepakt 
in Zeebrugge. Ook in 2022 blijft transmigratie een pran-
gend probleem in onze provincie. “Dat zijn hallucinante 
cijfers”, vindt Vlaams volksvertegenwoordiger Maaike De 
Vreese. “De probleemsituatie zorgt in Zeebrugge al lange 
tijd voor onrust en een onveiligheidsgevoel voor onze 
inwoners en financiële schade van voor onze havenbe-
drijven. We hebben nood aan een echte 
aanklampende aanpak en dwingend 
terugkeerbeleid voor personen die 
illegaal op ons grondgebied verblijven.”

Maaike De Vreese,
Vlaams volksvertegenwoordiger

Steeds meer chauffeurs van De Lijn betrapt voor 
bellen achter het stuur

In 2018, 2019, 2020 en 2021 kregen in totaal 205 
chauffeurs van De Lijn een boete van de politie omwille 
van het gebruik van een gsm achter het stuur. “Dat is 
verontrustend”, vindt Vlaams volksvertegenwoordiger 
Bert Maertens. De chauffeurs staan mee in voor de 
veiligheid van de reizigers. Ik reken de komende jaren 
op beterschap. Zo niet, moet De Lijn extra maatregelen 
nemen. Van sensibilisering met een interne campagne tot 
het extra bestraffen van dergelijke verkeersovertredingen.”

Bert Maertens,
Vlaams volksvertegenwoordiger

België betaalt steeds meer aan de EU, terwijl het 
steeds minder terugkrijgt

De regering-De Croo profileert zich als sterk pro-
Europees en dat vertaalt zich ook naar de budgetten die 
richting Europa vertrekken. “België betaalt dit jaar 7,6 
miljard euro aan de Europese Unie. In omgekeerde 
richting onderhandelde De Croo een slechte deal. Er komt 
dit jaar slechts 5,9 miljard euro naar België”, duidt 
Kamerlid Sander Loones. “België krijgt amper de helft 
van wat andere lidstaten gemiddeld ontvangen. Waarom 
strijdt de premier niet sterker voor onze eigen noden en 
belangen?”

Sander Loones,
Kamerlid

De N-VA voor u aan het werk
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verontrustend”, vindt Vlaams volksvertegenwoordiger 
Bert Maertens. De chauffeurs staan mee in voor de 
veiligheid van de reizigers. Ik reken de komende jaren 
op beterschap. Zo niet, moet De Lijn extra maatregelen 
nemen. Van sensibilisering met een interne campagne tot 
het extra bestraffen van dergelijke verkeersovertredingen.”

Bert Maertens,
Vlaams volksvertegenwoordiger

België betaalt steeds meer aan de EU, terwijl het 
steeds minder terugkrijgt

De regering-De Croo profileert zich als sterk pro-
Europees en dat vertaalt zich ook naar de budgetten die 
richting Europa vertrekken. “België betaalt dit jaar 7,6 
miljard euro aan de Europese Unie. In omgekeerde 
richting onderhandelde De Croo een slechte deal. Er komt 
dit jaar slechts 5,9 miljard euro naar België”, duidt 
Kamerlid Sander Loones. “België krijgt amper de helft 
van wat andere lidstaten gemiddeld ontvangen. Waarom 
strijdt de premier niet sterker voor onze eigen noden en 
belangen?”

Sander Loones,
Kamerlid

De N-VA voor u aan het werk
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